


Referat af bestyrelsesmøde den 21. maj 2023 kl. 10.00		
	Afholdelse: Hos Jan Jager, Præstemarken 6, 5672 Broby	
	Afbud: Bjarne	
<b>DAGSORDEN</b>		
<b>1</b>	<b>Udsendte referater</b>	
<b>1.1</b>	<b>Tidligere bestyrelsesmøder</b>	
	Godkendt	
<b>1.2</b>	<b>F.U.</b>	
<b>1.3</b>	<b>Ændringer/tilføjelser til mødets dagsorden</b>	
	Se længere nede.	
<b>2</b>	<b>Orientering (ved formanden)</b>	
<b>2.1</b>	<b>DIF / DOK</b>	
	<p>Referat fra DIFs årsmøde den 28.-29. april  FU deltog i årsmødet.  Dagen inden havde DIFs bestyrelse behandlet Bueskydning Danmarks initiativpuljeansøgning og godkendt en tildeling på 990.000 kr. Det fik vi lejlighed for at kvittere for.  Meget tæt afstemning omkring principper for tildeling af aktivitets godkendelser til DIFs specialforbund. Bestyrelsens forslag blev ikke vedtaget, men faldt med mindst mulige afstemningsmargen.  To blev genvalgt til DIF's bestyrelse, ny er Ane Harboe fra skiforbundet.  Kulturministeren deltog i mødet og holdt en god tale, hvor han anerkendte det store arbejde, de frivillige foreninger løfter i forhold til inklusion, trivsel og fritidsliv i det hele taget</p>	
<b>2.2</b>	<b>World Archery</b>	
	<p>Kongres den 27.-28. juli  Lidt flere kandidater end ventet, pt. kun en nordisk repræsentant i bestyrelsen.  <a href="#">WorldArchery</a> kongres dokumenter. Morten og Eva deltager.</p>	
<b>2.3</b>	<b>World Archery Europe og World Archery Nordic</b>	
	<p>NUM 2023  Ca. 37 skytter tilmeldt. En del erfarne trænere er med til Larvik.  Lidt uro omkring håndtering af forkert alders tilmelding i andre lande. Eva har haft dialogen og meddelt, at vi ikke kan indhente fødselsdatoer så sent som nu.</p>	
<b>2.4</b>	<b>Andet</b>	
	Orientering om sekretariatet	

	<p>Stinne sagde sin stilling op i prøvetiden. , Jobbet er opslået igen – nu dog som fuldtidsstilling - med start den 1. september. Der er ansøgninger.</p> <p>Der er også et opslag om en projektansættelse under initiativpuljen. Det er til at drive projektet.</p> <p>Kenn har en del udlandsstævner hen over sommeren. Astrid er også godt booket med breddeaktiviteter hen over sommeren.</p> <p>Morten har indtil videre overtaget info-mailen og har jævnligt kontor møder med de ansatte omkring driften.</p>	
	<p>Idrættens kompetence center som forbundet bruger til regnskabsførelse, mangler en person til bestyrelsen. Vi indstiller Eva Kartholm til den post.</p>	
	<p>Ansøgning om afholdelse af VM2027</p> <p>Der er et budget på 300.000 kr. til at lave buddet med tildeling fra Sport Event Danmark, Destination Fyn.</p> <p>Borgmester fra Nyborg, Morten m.fl. deltager i konferencen i forbindelse med VM i Berlin 2023 omkring buddet om at afholde VM2027.</p> <p>Bud afleveres senest 30. september i år, svar sidst på året.</p>	
<b>3</b>	<b>Strategiarbejde</b>	
	<p>Fornyeligt revurderet, men ikke nogen ændringer pt.</p> <p>Lidt bagefter, men antager at nå det.</p>	
<b>4</b>	<b>Magasinet/Kommunikationsstrategi</b>	
<b>4.1</b>	<p>Sidste nummer udkommer inden længe.</p> <p>Der skal laves en ny kommunikationsstrategi når magasinet ikke længere laves.</p>	
<b>5</b>	<b>Kassereren</b>	
<b>5.1</b>	<p>Kvartalsregnskab gennemgået.</p> <p>Pga. aktivitetsunderskud i bredden, er der ikke brugt så mange penge som budgetteret.</p>	
<b>6</b>	<b>Opfølgning på udvalgsarbejde</b>	
<b>6.1</b>	<b>Eliteudvalget</b>	
	<b>Generel orientering</b>	
	<p>Udsendelse af skytter kører som de skal til de udenlandske stævner.</p>	
<b>6.2</b>	<b>Breddeudvalget</b>	
	<b>Generel orientering</b>	
	<p>Resume fra Astrids beretning</p> <p>SkoleOL 2023:</p> <p>Travl sæson for SkoleOL med mange lokalstævner og afsluttende finale i Billund. Combat Archery blev brugt af 2 klubber. 26 7. og 8. klasse med 484 elever. 12 klubber på skiveskydning med 80 5. og 6. klasser og 1571 deltagere.</p> <p>Lidt problemer med at få frivillige nok til stævner.</p> <p>Trænerkurser:</p> <p>Afholdt 2 1-2-Træner kurser i Haderslev og Esbjerg i år. Mangler flere klubber.</p>	

	<p>Aflyst grundtrænerkurser i øst, 2 kommende grundtrænerkurser i henholdsvis øst og vest.</p> <p>Afholdt et godt besøgt kandidattrænerkursus i Haderslev.</p> <p>Camps:</p> <p>Camp i Sorø aflyst, bl.a. med begrundelse i pris og meget 3D.</p> <p>Camp i Aalborg afholdt med gode tilbagemeldinger. Kunne måske være fredag-søndag og ikke kun lørdag-søndag.</p> <p>Planlagt camps i øst og vest til efteråret. Der mangler værtsklubber.</p>	
	<p>I Aarhus prøvede de med CA til SkoleOL, booket ud meget hurtigt med stor søgning. Prøvede med 6 pile på skive først for at finde deres "skills" niveau. Programmet halveret til SkoleOL finale for at kunne nå det.</p>	
	<p>Sommerskydning er i gang, har ikke resultater endnu.</p>	
<b>6.3</b>	<b>Lovudvalget</b>	
	<p>Afskaffede drenge og piger i unge i U12, U14 og U16.</p> <p>Mikro, mini og aspirant blev sidste år til U12, U14 og U16.</p>	
<b>6.4</b>	<b>Dommerudvalget</b>	
	<p>Det kniber med at få den nye uddannelse løbet i gang.</p>	
<b>6.5</b>	<b>Andet</b>	
	<p>Ny hjemmeside – status</p> <p>Skulle blive klar i næste uge. Så skal data lægges over fra den gamle hjemmeside. Dermed skal det defineres hvad der skal med over.</p> <p>Tager et Teams møde derefter.</p>	
	<p>DM-ugen Aalborg</p> <p>4 hold i recurve, compound og barbue. Ingen langbuehold.</p> <p>Compound først om eftermiddagen og recurve senere. Skulle komme på direkte tv. DR skulle sende op til 30 timer fra de mange discipliner.</p> <p>Arbejder på hvordan bueskydning skal afvikles, bl.a. om alle kan komme ned på havnen og skyde. Møde d. 23. 5. om det.</p> <p>4 dommere med i planlægning/afvikling. Morten og Eva med – Eva som speaker.</p> <p>Næste år er DM-ugen i Herning.</p>	
	<p>"Rigets tilstand"</p> <p>Ungdomsmedlemstal næsten halveret siden 2017! Det er dermed ikke lykkedes at tiltrække og fastholde ungdomsmedlemmer på trods af strategi om det.</p> <p>Medlemstallet er kun faldet lidt, det er sammensætningen der er anderledes.</p> <p>Diskuterer årsager til manglende tiltrækning og især fastholdelse af unge.</p> <p>Bedre trænere? Manglende kompetencer? Hvordan profileres bueskydning fremfor andre sportsgrene? Gøre Bueskydning Danmark mere synlig blandt medlemmer? Er medlemmerne bevidst om hvad forbundet er for en størrelse? Mere merchandise?</p> <p>Der bliver ikke fokuseret på at planlægge og afvikle forbundets camps med landstræneren. Det skal afklares, hvem der har ansvaret for at den opgave løftes.</p>	

	Kenneth er teknisk delegeret til DM i 3D 19. august i Frederikskilde	
	Mangler en lanseo licens så man kan bruge telefon netværk i stedet for at bruge WiFi. Bestyrelsen vedtog at støtte lanseo – vi har meget glæde af systemet, som er afhængige af støtte.	
<b>7</b>	<b>Forbundsmødet 2024 – 6. april 2024</b>	
	Intet nyt	
<b>8</b>	<b>Andre emner</b>	
	Næste møde:	
	28. juni kl. 19 – 21.30 Teams 17. september i Broby kl. 10	
<b>9</b>	<b>Bordet rundt, eventuelt</b>	
	Drøftet ovenover	